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Wlocfawek dnia 15.03.2017 r.

Pan

Janusz Dqbczyriski

Radny Rady Miasta

Wlocfawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacje wniesione podczas )filx sesji Rady Miasta

w sprawie dofinansowania zakupu karetki dla Wojew6dzkiego Szpitala SpecjalistyczneSo

z pzykro3ci4 informujq, ie aktualnie nie mamy moiliwoici pozytywnego zafatwienia

wniosku.

Rozumiem potrzeby sprzqtowe wojew6dzkiej Jednostki, jednakie z uwagi na ograniczone

Srodki finansowe miasta nie zostafy uwzglqdnione wnioski podlegfych jednostek

o zwiqkzenie ich budiet6w na realizacjq wfasnych zada6. Ponadto zobowi4zani jeste5my do

zabezpieczenia Srodk6w na realizacjq reformy o6wiatowej i zadad wynikajqcych z pzepis6w

o pomocy rodzinie i pieczy zast€pczej, przy jednoczesnym ograniczeniu dochod6w.
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